

2024 年济南市初中学业考试 体育与健康毕业评定报名使用说明

考生登录地址：<https://czxk.jnzk.net/>

1) 注册

● PC 端：

The screenshot shows the 'Student Registration' (学生注册) page on the 'Jinan High School Admission Platform' (济南市高中阶段学校招生录取平台). The page has a navigation bar with 'Home' (首页), 'Registration' (注册), and 'Login' (登录) buttons. Below the navigation bar, there are two instructions: 'Please fill in all items truthfully for registration' and 'After registration is complete, use your ID number and password to log in to the system.' The main registration form includes the following fields: 'ID Number' (身份证号), 'Name' (姓名), 'Set Password' (设置登录密码) with a note that passwords must be 8-15 characters long and contain uppercase, lowercase, and numbers; 'Confirm Password' (密码确认); 'Guardian' (监护人) with 'Relationship' (监护人与本人关系) dropdown; 'Guardian Mobile Number' (监护人手机号码) with a note that it will be used for SMS verification; 'Communication Address' (通讯地址), 'Postal Code' (邮政编码), 'Image Verification Code' (图形验证码) with a 4FCk logo, and 'Mobile Verification Code' (手机验证码) with a 'Get Mobile Verification Code' button. At the bottom of the form, there is a 'Registration' (注册) button and a 'Login' (登录) link. A note at the bottom states: 'This account will be used for the 2024 Jinan City Junior High School Graduation Exam, please remember the account and password.' (注：该账号将在2024年济南市初中学业水平考试中一直使用，请牢记账号和密码。)

● 手机端：

济南市高中阶段学校招生录取平台

首页 注册 登录

- 请认真填写各项信息进行注册；
- 注册完成后，使用身份证号和设置的登录密码登录系统。

学生注册

请输入身份证号

请输入姓名

请设置登录密码

注：密码必须包含大小写字母和数字的组合，不能使用特殊字符，长度在6-16之间

再次输入登录密码

请输入监护人姓名

==请选择与监护人的关系==

请输入监护人手机号码

注：手机号码请在注册框中使用，请勿填错号。

请输入通讯地址

请输入邮政编码

请输入图形验证码

请输入手机短信验证码 [获取手机验证码](#)

注：该账号将在2024年济南市初中学业水平考试中一直使用，请牢记账号和密码。

注册

登录

版权所有：济南市教育局
技术支持：山东乐闻信息科技有限公司

2) 登录

● PC端：

济南市高中阶段学校招生录取平台

首页 注册 登录

登录

身份证号 371202200012100029

登录密码

图形验证码 请输入图形验证码

注：看不清，可点击验证码图片，重新获取验证码。

登录

[学生注册](#) [忘记密码](#)

版权所有：济南市教育局
技术支持：山东乐闻信息科技有限公司

● 手机端：



3) 选科报名

● PC 端：



● 手机端：

进行中

2024年济南市初中学业考试体育与健康毕业评定报名

网上报名时间：X月X日-X月X日，每天 8:30-17:00。

学籍信息

姓名：		
性别：	女	
身份证件号：		
学籍号：	21	
所在学校：		
所在年级：		
所在班级：	21	

测试项目

1.(必选项)：

800米跑

2.(任选两项)：

仰卧起坐 立定跳远 50米跑

3.(任选一项)：

足球 篮球 排球 游泳

注意事项：

- 1、体育测试用到人脸识别系统，如非近期照片，请联系学校更换。
- 2、游泳项目单独进行考试，测试时间与其他项目不在同一天。
- 3、若信息有误，请及时与学校联系，由学校管理员上报上级教育主管部门处理。

4、请认真核对个人信息，正确选择测试项目后，须再次输入登录密码，方可完成报名。

4) 修改选科

- PC 端：

The screenshot displays the 'Jinan City High School Admission Platform' interface. At the top, there are navigation links for 'Home', 'Personal Information', 'Reset Password', and 'Logout'. Below this, the user's school and name are shown. The main content area is titled '2024年济南市初中业考试体育与健康毕业评定报名' (2024 Jinan City Junior High School Entrance Exam Physical Education and Health Graduation Assessment Registration) and includes a '进行中' (In Progress) status indicator. The '学籍信息' (Student Information) section contains fields for Name, Gender, ID Number, Student ID, School, Grade, and Class, along with a profile picture. The '测试项目' (Test Items) section shows selected items: 800米跑, 立定跳远, 50米跑, and 篮球. It also indicates that the user has 2 modification opportunities left. A '修改 (还可修改 2 次)' (Modify) button is located at the bottom of the form.

- 手机端：

姓名:	<input type="text"/>	
性别:	<input type="text"/>	
身份证号码:	<input type="text"/>	
学籍号:	<input type="text"/>	
所在学校:	<input type="text"/>	
所在年级:	<input type="text"/>	
所在班级:	<input type="text"/>	

测试项目

已选择项目: **800米跑, 立定跳远, 50米跑, 篮球**
你还有 **2** 次修改机会

1.(必选项):

800米跑

2.(任选两项):

仰卧起坐 立定跳远 50米跑

3.(任选一项):

足球 篮球 排球 游泳

[修改 \(还可修改 2 次\)](#)